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متن پرسش

سلام استاد من نماز را دوست دارم و به آن معتقدم چرا که عملی است که فقط برای خدا انجام

میدهیم اما چرا باید نماز را به جماعت خواند؟

متن پاسخ

علیکم السلام باسمه تعالی همواره در هر عملی اگر شرایط تحقق آن به صورت کامل فراهم شود

نتیجهی آن نیز کامل خواهد بود. در نماز از آن جهت که با خداوند گفتگو میکنید و خداوند در عین

آنکه واحد است، جامع همهی کمالات است، پس در بین جماعت مسلمین شرایط اُنس با خدا به

عنوان جامع کمالات، راحتتر تحقق مییابد ، هرچند ما به جهت فردگرایی احساس کنیم در تنهایی

راحتتر با خداوند مأنوس میشویم. از رسول خدا«صلواةااللهعلیهوآله» داریم: اگر در نماز جماعتی

شرکت کنیم که تعداد افراد آن کمتر از ده نفر نباشد ثواب آن را ملائکه هم نمیتوانند بشمارند. موفق

باشید


